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Bestuurssamenvatting
Op 3 december 2020 vindt een rond de tafel gesprek plaats met de raad over digitalisering. Ter voorbereiding op dit 
gesprek is voor de raad een raadsinformatienotitie ‘Raad weten met digitalisering’ opgesteld. Het college wordt 
gevraagd de raadsinformatienotitie vast te stellen en na vaststelling toe te sturen aan de raad.

Beslispunten
1. De raadsinformatienotitie 'Raad weten met digitalisering' vast te stellen;
2. De raadsinformatienotitie ter kennisname te sturen naar de gemeenteraad. 

Besluit

Inleiding
Digitalisering raakt onze  samenleving en onze organisatie. Dat is aanleiding om hierover een rond de tafel gesprek te 
houden met de raad op 3 december 2020. In dat gesprek staan voorbeelden van digitalisering centraal, staan we stil bij 
wat daarvoor financieel nodig en bespreken we de rol van de raad.  Ter voorbereiding op dit gesprek is de 
raadsinformatienotitie ‘Raad weten met digitalisering’ opgesteld om voorafgaand aan het gesprek te delen met de 
gemeenteraad.

Beoogd effect
De gemeenteraad geïnformeerd het gesprek op 3 december in te laten gaan.
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Argumenten
1. De raad vooraf informeren over het onderwerp ‘digitalisering’ maakt duidelijk wat zij kunnen verwachten in het rond 

de tafel gesprek.
Het doel van de raadsinformatienotitie is de gemeenteraad vooraf een duiding te geven van het begrip ‘digitalisering’. 
Het kan de raadsleden dan gelegenheid geven om zich een beeld te vormen en na te gaan of daarover vragen opkomen. 
Het geeft bovendien weer, wat verwacht kan worden tijdens het gesprek aangezien ‘digitalisering’ een breed begrip is.

2. De gemeenteraad  krijgt inzicht in de benchmarkgegevens over de kosten van informatisering en automatisering.
Tijdens de bespreking van de zomernota in september 2019 kwam de benchmark van Berenschot uit 2019 ter sprake. 
Naar aanleiding daarvan is de toezegging gedaan aan de gemeenteraad dat zij inzicht krijgen in de benchmarkgegevens 
over ICT-kosten. Besloten is om een toelichting op deze gegevens te combineren met een gesprek over digitalisering. In 
de raadsinformatienotitie zijn daarom gegevens opgenomen van de benchmark. Bovendien vindt een toelichting plaats 
op deze gegevens tijdens het rond de tafel gesprek van 3 december 2020.

Duurzaamheid
Niet van toepassing.

Kanttekeningen
Er zijn geen kanttekeningen.

Financiën
Dit besluit heeft geen financiële gevolgen.

Vervolg
Tijdens de themasessie op 17 november wordt de presentatie voor het rond de tafel gesprek van 3 december gegeven 
aan het college. Doel is het college mee te nemen in het onderwerp en te peilen, of de wijze van presenteren de goede 
is richting de raad. 
Na vaststelling door het college ontvangt de raad de raadsinformatienotitie opdat zij zich kunnen voorbereiden op het 
rond de tafel gesprek van 3 december 2020. 

Communicatie
Nadere communicatie over dit besluit is niet noodzakelijk.

Bijlagen
Bijlage 1. Raadsinformatienotitie 'Raad weten met digitalisering'
Bijlage 2. Benchmark


